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ЗОЛОЧІВСЬКА МІСЬКА РАДА 
ЛЬВІВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 
 П Р О Т О К О Л  №  25 

 
XXV сесія VІI демократичного скликання 

 
Відповідно до розпорядження міського голови м. Золочева від 

18.05.2018 року за № 27 "Про скликання позачергової XXV сесії VІI 
демократичного скликання Золочівської міської ради", 20.05.2018 року 
відбулось засідання XXV сесії Золочівської міської ради VII 
демократичного скликання. 

Місце проведення: зала засідань Золочівської міської ради. 
Сесію відкрив головуючий – Гриньків І.М. - міський голова м. 

Золочева. 
Сесія розпочала роботу об 15.00 год. 
Виконується Державний славень України. 
 
Присутні 15 депутатів міської ради: Сидорович О. М., Анін І. В., 

Барабаш Й. П., Гладкий А. Р., Городиловський Т. П., Джула В. Б., Дубно Б. 
Я., Кравчук Т. О., Куйбіда Т. Я., Мірчук В. А., Медвідь В. М., Савчук А. Ю., 
Слободян Ю. І., Шаваровський Р. З., Юрцан В. М. 

 
Відсутні 11 депутатів міської ради: Бойко Т. О., Будзівула В. В., Вонс 

С. М., Воронюк В. М., Колодка Д. І., Легоцька Т. Л., Рудий М. Б., Стецюк І. 
Р., Тершовчин М. І., Хомич В. Б., Чучман Л. М. 

 
У засіданні взяли участь: керівники комунальних підприємств,  

представники громадськості міста Золочева, заступники міського голови 
та працівники міської ради, голови ОСББ. 

Головуючий – запрошує усіх вшанувати хвилиною мовчання 
загиблих на Сході учасників АТО.  

Головуючий – відповідно до регламенту, необхідно обрати секретаря 
засідання. Які будуть пропозиції? 

Сидорович О. М. – пропоную Слободян Ю. І. 
Головуючий –  хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
Голосували: 
«За» – 16; 
«Проти» – 0; 
«Утримались» – 0. 
Вирішили: секретарем ХXV сесії міської ради обрати Слободян Ю. І. 
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Головуючий –  пропонує проголосувати за регламент в цілому.  
Голосували: 
«За» – 16; 
«Проти» – 0; 
«Утримались» – 0. 
Вирішили: прийняти регламент в цілому. 
Головуючий –  запропонував голосувати за проект порядку денного в 

цілому, якщо немає зауважень.   
Ставлю на голосування питання прийняття порядку денного в 

цілому. 
Голосували: 
«За» – 16; 
«Проти» – 0; 
«Утримались» – 0. 
Вирішили: прийняти порядок денний в цілому. (додається) 
Головуючий – переходимо до першого питання, тобто до виступів 

депутатів із заявами та оголошеннями. 
СЛУХАЛИ:  
Слободян Ю. І. – щодо звернення хворих міста та Золочівського 

району, які хворіють на ниркову недостатність. Хворі звернулися з 
просьбою допомогти у вирішенні питання роботи залу для діалізу, який 
повинен був відкритися ще рік тому. Головний лікар Золочівської ЦРЛ 
Самчкуашвілі Г. М. не дає конкретної відповіді, по якій причині зал 
гемодіалізу  не працює. Отже, хворі звернулися до депутата міської ради 
Слободян Ю. І., до міського голови та інших депутатів, щоб скерувати 
звернення депутатського корпусу міської ради щодо роботи залу 
гемодіалізу. Зачитується звернення пацієнтів, у якому вони просять 
посприяти у відкритті залу гемодіалізу.  

Головуючий – пропонує доручити секретареві міської ради 
Сидоровичу О. М. підготувати звернення депутатів у Золочівську ЦРЛ 
щодо даного питання. 

Гладкий А. Р. – про звернення мешканців вулиць Львівської та 
Польної щодо встановлення «лежачого поліцейського» біля спортивного 
майданчику по вулиці Польній.  

Головуючий – підтримав дане зауваження та запропонував, щоб 
заступник міського голови Рибаха Б. В. спільно з ДАІ провели обстеження 
по місту та вирішили, де потрібно встановити «лежачі поліцейські». 

Кравчук Т. О. – пропонує, щоб запросити головного лікаря 
Золочівської ЦРЛ Самчкуашвілі Г. М. на виконком та вияснити питання 
щодо роботи Золочівської стоматологічної поліклініки.  
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Головуючий –  запитує чи є ще бажаючі виступити. Оскільки немає , 
то переходимо до основного питання сьогоднішньої сесії, а саме: про 
повернення у комунальну власність Золочівської міської ради Львівської 
області незаконно вилученої земельної ділянки на пл. Вічевій, 1 у м. 
Золочеві та знесення проведеного там самочинного будівництва. Пояснює 
ситуацію, яка склалася навколо цього питання. З листопада 2016 року ми 
маємо факт самовільного захоплення земельної ділянки на площі Вічевій. 
Тоді Ігор Бартків загнав туди техніку, розкопав котлован, залив 
фундамент  і став самочинно будувати. Міська рада насамперед 
звернулась  у територіальне відділення ДАБІ у Львівській області,  у відділ 
поліції та в суд. ДАБІ безрезультатно приїжджали, але не встановили хто 
саме будує та не притягнули до відповідальності винних. Лише через рік 
після численних звернень відділ поліції порушив кримінальне 
провадження по факту захоплення земельної ділянки, а також по факту 
невиконання ухвали суду про заборону проведення підготовчих чи інших 
будівельних робіт. Така ситуація продовжувалась донедавна,  а останнім 
крикучим випадком стало проведення самочинного будівництва  у 
вихідний день 9 травня. Міська рада давно подала до суду, та надіялись на 
законне рішення про знесення самобуду. Але на той час з’явилося 
рішення Львівського окружного адміністративного суду, котре прийняла 
суддя Ірена Гулкевич. Цим рішення зобов’язали державного реєстратора 
зареєструвати право власності на 30 сотих землі у центрі міста за особою І. 
Бартківим. Я звернувся до Львівського апеляційного адміністративного 
суду. Було прийняте справедливе рішення. Але поки йшли судові 
провадження І. Бартків перепродав земельну ділянку третій особі на 
прізвище Душніцький М. Я., діючи як шахрай. Зараз вони роблять все для 
того, щоб затягнути час, та потрохи далі будувати. В суді знаходиться 
позов Золочівської міської ради до Душніцького М. Я., про те щоб 
скасувати право власності на земельну ділянку на площі Вічевій, 1 в  
м. Золочеві. Другий позов, який знаходиться в суді є про те, щоб знести 
самобуд. Проте справа затягується, то адвокати не приходять до суду, то 
Душніцький М. Я., то Бартків І. М. Це все змусило мене піти на такий 
крок, як оголосити безстрокове голодування та перенести свій робочий 
кабінет на площу Вічеву. Слід сказати НІ беззаконню в місті Золочеві. 
Тисячі людей підтримують мене у цій акції. На сьогодні ДАБІ України 
скасувало всі дозволи на будівництво даного об’єкту. Скарги щоб 
притягнути до відповідальності суддів направлені у Вищу раду 
правосуддя. Вражає позиція районного керівництва, яке є бездіяльним. 
Прикро, що сьогодні про ситуацію у м. Золочеві говорять у Верховній Раді 
України. Свою підтримку нам висловлюють з різних куточків України та 
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світу. Я прошу публічно зупинитися І. Бартківа. Прошу бажаючих до 
слова.  

Барабаш Й. П. – можливо вартує запросити І. Бартківа на сесію. 
Можливо так скоріше дійдемо до порозуміння.  

Головуючий – ми напрацюємо спільно зі спеціалістами та  
І. Бартківим мирову угоду за умови, що він не буде дурити. Цю мирову 
угоду можемо в середу в суді підписати. Одночасно вважаю, що винні 
мають бути покарані.  

Городиловський Т. П. – підтримує Барабаша Й. П. у тому, щоб 
запросити Бартківа І. та мирно обговорити дане питання самобуду.  

Гладкий А. Р. – згідно тексту рішення, яке ми плануємо прийняти, то 
можна прийняти рішення, а тоді напрацювати мирову угоду.  

Головуючий - всі депутати можуть бути учасниками групи по 
написанню пропозицій по врегулюванні даного питання. Зачитує проект 
рішення.  

Слободян Ю. І. – щодо бездіяльності Золочівського ВП ГУНП.  
Головуючий – якщо депутати бажають заслухати начальника 

Золочівського ГУ НП у Львівській області, то ми доручимо це секретареві 
та запросимо його на сесію.  

Джула В. Б. – просить, щоб депутати міської ради прийшли 23 травня 
до суду по даній справі.  

Слободян Ю. І. – пропонує можливо слово «вимагаємо» замінити на 
слово «просимо» у тексті проекту рішення.  

Головуючий – вважає, що текст рішення правильний, бо громада 
дійсно вимагає дій від суду. Більше зауважень немає. Головуючий ставить 
на голосування проект рішення в цілому. 

Голосували: 
«За» – 16; 
«Проти» – 0; 
«Утримались» – 0. 
Вирішили: рішення прийняти (додається). 
Головуючий – наступне питання – питання РІЗНОГО. Чи є бажаючі 

виступити?  Дякує всім за підтримку, а також за підготовку до святкування 
Дня міста Золочева.  

Порядок денний сесії вичерпано, засідання XХV сесії VІI 
демократичного скликання оголошується закритим.  

Виконується Державний славень України. 
 

Голова засідання   _________  Ігор Гриньків 
 
Секретар    _________  Юлія Слободян  


